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VEĽKÁ BRITÁNIA: Lekárka a konzultantka napísala, že „sa usiluje pochopiť, prečo sa nenahlasuje
realita morbidity, spôsobovanej naším súčasným vakcinačným programom zdravotníctvu a
zdravotníckemu personálu.“

V dôrazne formulovanom liste časopisu British Medical Journal poukázala v Londýne pôsobiaca
konzultantka na „bezprecedentné“ miery chorobnosti personálu po očkovaní proti ochoreniu
COVID-19, opisujúc „nátlak a povinné nariaďovanie“ očkovania, pripomínajúce „nacistickú dystopiu“.

Autorkou listu, ktorý bol 2. apríla uverejnený v prestížnom časopise British Medical Journal (BMJ),
bola Dr. Polyakova, poradkyňa z Londýna, reagujúca na článok v BMJ nazvaný „Musia sa lekári
očkovať proti ochoreniu COVID-19?“

Časopis toho o Polyakovej veľa nenapísal.

Pôvodný článok dôrazne vyzýval k hromadnému očkovaniu zdravotníckeho personálu, vyhlasujúc, že
je to z dôvodu ochrany zdravia verejnosti morálna povinnosť a tiež bagatelizujúc akékoľvek obavy,
ktoré by mohli byť vyslovené ohľadom účinnosti či bezpečnosti vakcín.

Vážne obavy Dr. Polyakovej
Ľahkovážny tón článku v BMJ a uniformné názory štyroch citovaných zdravotníkov vyvolali v Dr.
Polyakovej obavy.

Napísala nasledovné:
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„Usilujem sa pochopiť, prečo sa nenahlasuje realita morbidity, spôsobovanej naším súčasným
vakcinačným programom zdravotníctvu a zdravotníckemu personálu. 

Miery chorobnosti po vakcinácii [sic] sú bezprecedentné a personál je veľmi chorý a niektorí majú
neurologické príznaky, čo má obrovský dopad na fungovanie zdravotníctva. Celé dni, niektorí aj celé
týždne, maródia aj mladí a zdraví, a niektorí potrebujú lekárske ošetrenie.

Vypadávajú celé tímy, ktoré sa dali zaočkovať spoločne.“

Túto pozíciu bránila Polyaková opisom svojich skúseností z nedávnych mesiacov, keď počas
covidového obdobia viedla zdravotnú službu, a tiež tvrdením, že má „vo svojom živote viac vakcín,
než väčšina ľudí.“

Hoci ju očividne nie je možné označiť za „antivaxerku“, Polyaková napísala, že nútené očkovania by
boli nebezpečné a proti etickým princípom zdravotníctva:

„Povinné očkovanie je v tomto prípade hlúpe, neetické a nezodpovedné, čo sa týka ochrany nášho
personálu a zdravia verejnosti.

Sme v dobrovoľnej fáze očkovania a nabádania personálu, aby sa dal očkovať produktom bez
licencie, ktorý má vplyv na jeho okamžité zdravie. A ja mám priame skúsenosti s personálom, ktorý
dostal covid PO OČKOVANÍ a pravdepodobne ho ďalej šíril.

V skutočnosti sa jasne uvádza, že tieto očkovacie produkty neposkytujú imunitu, ani nezastavujú
prenos. V tom prípade, prečo to robíme?“

Nedostatok údajov o bezpečnosti vakcín
Poradkyňa sa ďalej zmieňuje aj o nespornom nedostatku údajov o náhlivo vyvíjaných vakcínach,
spochybňujúc dlhodobé účinky, ktoré budú mať, najmä na zdravotníctvo:

„Nie sú k dispozícii žiadne priebežne vedené bezpečnostné údaje (aspoň niekoľkomesačné dáta
z testov) a tieto produkty sú schválené len na núdzové použitie. Čo znamená, že nie sú žiadne
dlhodobo sledované nepriaznivé účinky, ktorým môžeme čeliť, ktoré môžu ohroziť celý sektor
zdravotníctva.“

Poukazujúc na sezónnu chrípku, ktorá je „veľkým každoročným zabijakom“, ktorý „zaplavuje
zdravotnícky systém“, Polyaková poznamenala, že očkovanie proti chrípke je nielen dobrovoľné, ale
slúži aj ako ochrana proti ďalším ochoreniam „so závažnejšími následkami“.

 „Nútenie nášho personálu, členov verejnosti k povinným vakcínam, najmä keď sú stále len
v experimentálnej fáze, je silne vo sfére totalitnej nacistickej dystopie a ďaleko prekračuje naše
etické hodnoty ako strážcov zdravia.“

Prezradiac, že „ja a celá moja rodina sme“ COVID-19 mali, ako aj žiaľ nad smrťou „pomerne mladého
člena rodiny“, ktorý v súvislosti s COVIDOM vyvolaným zápalom pľúc utrpel zlyhanie srdca, si však
Polyaková napriek tomu zachovala silný odpor voči núteným očkovaniam.

Ako ďalej hovorí:

„Napriek tomuto by som sa nikdy neznížila k súhlasu, že by sme sa mali vzdať našich liberálnych
princípov a medzinárodného postoja k suverenite tela, slobodného informovaného rozhodovania
a ľudských práv a podporovať bezprecedentné nútenie profesionálnych zdravotníkov, pacientov



a ľudí k experimentálnej liečbe s obmedzenými dátami o bezpečnosti.

Tento a s ním súvisiaci postup sú pre našu spoločnosť väčším nebezpečenstvom, než čokoľvek iné,
čomu sme za posledný rok čelili.“

To, čo platí pri potratoch, už neplatí pri očkovaní?
Použijúc obľúbenú frázu zástancov potratov sa Polyaková opýtala: „Čo sa stalo s heslom ´moje telo,
moja voľba´?“

„Čo sa stalo s vedeckou a otvorenou diskusiou? Keď nepredpíšem antibiotikum pacientovi, ktorý ho
nepotrebuje a je zdravý, znamená to, že som proti antibiotikám? Alebo ich popieračka?

Nie je čas, kedy ľudia naozaj premýšľajú o tom, čo sa to s nami deje a kam nás to všetko vedie?“

Varovania Dr. Polyakovej o „bezprecedentných“ mierach chorobnosti po očkovaniach podporujú dáta
vlády Veľkej Británie, dokumentujúce stále rastúci počet nepriaznivých reakcií a úmrtí po
očkovaniach.

Do 21. marca 2021 bolo v Spojenom kráľovstve hlásených 494 114 nežiaducich reakcií po očkovaní.
Z toho počtu bolo 5 230 srdcových porúch, 103 zástav srdca, 140 prípadov paralýzy a 704 úmrtí.

Ďalších 76 ľudí osleplo, u 45 došlo k spontánnemu potratu a bolo zaznamenaných 8 552 psychických
porúch.

Vlastne, ako dokazujú údaje amerického Systému nahlasovania nepriaznivých udalostí po očkovaní
(VAERS), zomrelo v USA po očkovaní 2 249 ľudí (pozn. redakcie: k 23.5.2021 je to už vyše 4000,
pričom mnohí poukazujú na to, že hlásených je len 1% až 10% prípadov, takže skutočné čísla môžu
byť násobne vyššie).

Toto číslo je o viac ako 20% vyššie než celkový počet systémom VAERS zdokumentovaných úmrtí po
všetkých vakcínach od začiatku ich zaznamenávania v roku 1990. Teda za pár mesiacov očkovanie na
COVID-19 prekonalo úmrtia za 30 rokov u všetkých ostatných vakcín dokopy.

Záver
Napriek tomu všetkému sa očkovanie ďalej propaguje. Premiér Boris Johnson a minister
zdravotníctva Matt Hancock údajne plánujú povinne zaočkovať personál domovov dôchodcov
a ústavov starostlivosti.

Britské noviny The Telegraph zistili, že táto dvojica spolupracovala na zmene zákona, ktorá spraví
očkovania povinnými.

Všetky podrobnosti plánu zatiaľ nevyšli na povrch, medzitým sa však Spojené kráľovstvo usiluje
účinne presadiť povinné očkovania, keď rýchlo pokračuje v plánoch zaviesť do používania očkovacie
pasy.

Hrozí podobný scenár s povinným očkovaním proti covidu aj u nás? Musíme bdieť a akúkoľvek snahu
o niečo také rázne zaraziť hneď v úvode. Čert totiž nikdy nespí!
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